
 

 

Bespreekpunten bij beantwoording schriftelijke vragen over niet-afgeronde werkzaamheden revitalisering 

Woonschepenhaven. 

 

De fracties van de SP en Stad & Ommeland hebben de volgende vragen aan de leden van de commissie 

Ruimte en Wonen en het college van B&W: 

 

1. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat de revitalisering van de 

Woonschepenhaven veel te lang duurt en dat de afwerkingen slordig en ondermaats zijn? 

2. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat de waterleidingen zo snel als mogelijk 

vervangen moeten worden zodat de huidige  kans besmettingsgevaar onmogelijke wordt gemaakt? 

3. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat er niet gewacht moet worden met het 

aanleggen van drempels in de Woonschepenhaven? 

4. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat de wildgroei rondom de voetbalkooi 

periodiek bijgehouden moet worden zodat de voetbalkooi en het speelveld niet omgeven worden door 

prikkelbosjes waardoor gebruik van de voetbalkooi en het speelveld praktisch onmogelijk is?  

5. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat er geen woonschepen met 

kamerverhuur meer moeten worden toegevoegd aan de Woonschepenhaven? 

6. Zijn de commissieleden en het college van B&W van mening dat het asbesthoudende grasveld naast de 

Woonschepenhaven en het speelveld zo snel als mogelijk  gesaneerd moet worden?  


